

Hong Kong Latte Art Championship x Coffee in Good Spirits Championship is calling for Sponsorship! 香港咖啡拉花大賽及香港咖啡調酒大賽 誠邀贊助機構!

2 Competitions, Twice the Exposure! 兩大比賽, 雙重宣傳!



Organised with: 合辨:

HKSCA

The industry recognised event - Hong Kong Latte Art Championship and Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship will return to Restaurant & Bar Hong Kong x Gourmet Asia 2022 edition. Coorganised with Hong Kong Specialty Coffee Association, the coffee competition challenge the barista in an on-demand performance, highlights the barista/barkeeper's mixology skills in a setting where coffee and alcohol go perfectly together. We are now calling for sponsorship to this celebrated event!

業界公認的盛事—**香港咖啡拉花大賽及香港咖啡調酒大賽**即將重返 2022 香港餐飲 展 X 亞洲高端食品展。與香港專業咖啡協會合辦的咖啡比賽,比賽將考驗咖啡師的 技術和才能:測試參賽者於咖啡拉花的表現力及咖啡調酒技巧。我們現正為活動**尋 找贊助商**!

Talk to us Now 立即與我們聯絡

Become our Sponsor to 成為我們比賽的贊助機構:

- Present your brands directly to industry professionals such as baristas, restaurant and café owners 直接向專業咖啡師、餐廳和咖啡店東主展示您的品牌
- Affiliate your brand to coffee excellence and contribute to coffee quality & service

讓您的品牌與一流的咖啡品質劃上等號

This will be an excellent opportunity

for you to promote your products and brands. We welcome all types of Sponsors! Let the traders and industry know about your presence!

這個活動將會是宣傳你的產品和品牌的 絕佳機會。我們亦歡迎其他類型的贊 助。就讓我們為你的品牌與行業內的買 家連接起來!



We are looking for 我們正尋找..

- Platinum Sponsor [exclusive to 3 sponsors] 鉑金級贊助 [三名獨家贊助商]
- Espresso Machine Sponsor
 意式咖啡機贊助商
- Espresso Grinder Sponsor
 意式咖啡磨豆機贊助商
- Ingredient & Equipment Sponsor 材料及設備贊助商
- Trophy Sponsor 獎杯贊助商
- Souvenir Sponsor 紀念品贊助



Talk to us Now 立即與我們聯絡

